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Elin Hall 
Knopen Sjöängsskolan 

 

Svar på medborgarförslag om utlåning av cyklar 
Hej!  

Förslaget att kommunen har en depå av cyklar att låna är ett bra förslag. Att alla barn får möjlighet att 
cykla skulle vara bra för hälsan. Lektioner skulle kunna hållas på andra ställen än i klassrummet.  De 
barn som inte har en cykel hemma skulle ha möjlighet att lära sig cykla. Det finns dock några saker 
som gör att det för närvarande är svårt att genomföra förslaget. 

Eftersom kommunen har skolor på fem olika ställen i kommunen, Åsbro, Rönneshytta, Hammar, 
Åmmeberg och i Askersund så skulle kommunen behöva ha fem olika depåer med cyklar att låna ut så 
att alla skolor och elever har möjlighet att låna cyklar. Varje rektor och lärare bestämmer också hur 
undervisningen ska läggas upp varför det är svårt att veta hur mycket cyklarna skulle användas. 

Förslaget är vällovligt men just nu har kommunen inte heller ekonomisk möjlighet att lägga pengar på 
så många cyklar. Men lyft gärna frågan med era lärare och rektor och prata om på vilket sätt cyklar 
skulle passa till just er grupp och om det är något ni har behov av i er undervisning. Då kanske er 
rektor kan jobba med frågan på just er skola och till er verksamhet. 

 

Tack för ert engagemang! 

 

Med vänliga hälsningar, 

 

 

___________________________________________ 

Caroline Dieker (M) 
Kommunstyrelsens ordförande 
Askersunds kommun 
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